



DECLARATION UE DE CONFORMITE

EU STATEMENT OF CONFORMITY



Nous,
We,

REGULATEURS GEORGIN - 14/16 rue Pierre SEMARD - 92320 CHATILLON - FRANCE

Déclarons sous notre propre responsabilité, que la série des **manomètres M5**1 et M7**1** et des **thermomètres T7**1**, sont conformes aux exigences essentielles de la **directive ATEX** du Conseil des Communautés Européennes : 2014/34/UE du 26.02.2014.

*Declare under our own responsibility that **manometers series M5**1 and M7**1** and **thermometers series T7**1**, comply to the essential requirements of **ATEX Directive** 2014/34/UE of 2014.02.26 of the European Community Concil.*

Variante:

- verre de sécurité;
- ouverture de décompression ;
- avec contacts inductive types I.

Design:

- with safety glass;
- with blow out device;
- with proximity switch type I.

Organisme agréé : 0344

Notified body : 0344

Dekra Certification B.V.
Meander 1051
6825 MJ Arnhem
The Netherlands

Type	Marquage / Marked	Normes* / Standards*
M5**1 M7**1 T7**1	  II 2G Ex ia IIC T4...T6 Gb or II 2D Ex ia IIIC T135°C...T85°C Db, Dekra 13ATEX0204	EN 60079-0 : 2012+ A11 :2013 EN 60079-11 : 2012

* Après examen, le matériel décrit précédemment est toujours conforme à l'état de l'art et n'est pas impacté par les modifications majeurs des normes harmonisées listées dans le document JO UE du 09.03.2018.

** After examination, the material described above is always consistent with the state of the art and is not impacted by major changes in the harmonized standards listed in the document JO EU of 2018.03.09.*

Notre usine de fabrication (France) a fait l'objet de la Notification Assurance Qualité de Production N° LCIE 02 ATEX Q 8023 (selon les annexes IV et VII suivant la directive ATEX 2014/34/UE) délivrée par le LCIE-F92260 Fontenay-aux Roses (France) Organisme Notifié sous le N° 0081.

Our manufacturing plant (France) has been the subject of Production Quality Assurance Notification N° LCIE 02 ATEX Q 8023 (according to annex IV and VII of the ATEX directive 2014/34/EU) delivered by LCIE-F92260 Fontenay-aux Roses (France) Notified Body under the N° 0081

L'installateur et l'utilisateur doivent cependant observer les prescriptions de montage et de raccordement définies dans nos catalogues et notices techniques.

The installer and the end-user must, however, comply with the mounting and connecting instructions defined in our catalogues and technical leaflets.

Châtillon, le 11/02/2019

The Product Manager
Cyril LINTANFF